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Boluje od leukemije, a spava u parku.

  

Živim od paštete i jogurta, ako imam da ih kupim, priča Raičević Ukoliko možete pomoći na bilo
koji način kontakt Tatjane možete dobiti u inboxu. Tatjana Raičević kaže da samo jedan lijek
koji bi trebalo da uzima košta 106 eura i da ga ne kupuje jer nema novca Raičević navodi da je
uzalud pomoć tražila od predsjednika države Filipa Vujanovića, premijera Mila Đukanovića, kao
i Ministarstva rada i socijalnog staranja. Muka za mukom, nevolja za nevoljom, tako svoj život
opisuje četrdesetogodišnja beskućnica Tatjana Raičević iz Podgorice. Ona je oboljela od
leuke-mije, a već više od godinu spava na klupama u podgoričkim parkovima, a kada je hladno
u ulazima zgrada.

  

– Majka mi je umrla prije više od godinu, a oca nemam već 20 godina. Dok je majka bila živa
živjele smo kao podstanari, plaćale smo sobicu, sad ot-kad nje nema, ja nemam nikakav prihod
i prinuđena sam da idem od ulaza do ulaza. To što može stati u jedan ranac sve je što imam.
Svaki dan idem u Klinički centar po terapiju, jer bolujem od leukemije, pa zato uglavnom
boravim u dijelu grada Preko Morače. Svaka muka je na mene, više sam suza prolila u
poslednjih godinu nego što imam kose na glavi – požalila se Raičevićeva.

  

Ona navodi da bi rado radila kada bi bila u stanju, ali nije radno sposobna.

      

  

– Moj je život jedna teška i tužna priča, došla sam do situacije da moram da molim da mi se
pomogne. Imam suženje jednjaka i ne mogu da jedem svu hranu, mada je i nemam. Živim od
paštete i jogurta, ako imam da ih kupim – priča Raičevićeva.
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Dodaje da je pomoć tražila od predsjednika države Filipa Vujanovića, premijera Mila
Đukanovića, kao i od Ministarstva rada i socijalnog staranja.

  

– Filip mi je jednom dao 100 eura. I prije izbora sam ga srela kod zgrade Vektre i obećao je da
će se otvoriti sklonište za beskućnike. Od tada su evo prošla četiri mjeseca i ništa. U petak sam
zvala njegov kabinet i neka žena mi je kazala da predsjednik ima prečih obaveza. Ja to ne
razumijem, zar ni-jesu ovi funkcioneri izabrani da misle na narod? Njima niti je hladno, niti su
gladni, nit su žedni, pa ne mogu razumjeti nas koji jesmo – ocjenjuje Raičevićeva. Ona navodi
da ne može da ode ni u bolnicu.

  

– Ne mogu ni da se spremim da odem u bolnicu jer imam stvari samo koliko staje u ranac. Kada
bih završila liječenje, gdje ću onda da izađem.

  

Smatram da bi predsjednik države mogao da mi plati barem sobu mjesec ili dva, dok se ne riješi
pitanje skloništa za nas koji živimo pod vedrim ne-bom. Sve su prilike da je došlo vrijeme da
ima samo onaj ko ima nekoga da mu pomogne ili da ga pogura – priča Raičevićeva. Ona
navodi da samo jedan lijek koji bi trebalo da uzima košta 106 eura, ali ga kupuje jer nema novca
za njega.

  

– Ako mi ko da euro ja ga iskoristim da kupim jogurt i paštetu. Tačno je da mi je Filip Vujanović
jednom dao 100 eura i tada sam mogla normalno da se nahranim. Inače ne mogu da jedem
dosta namirnica zbog suženog jednjaka. Vjerujem, a i ne vjerujem da će otvoriti to sklonište za
beskućnike i na-dam se da se neće i tamo ići po partijskoj liniji, jer danas da bi čovjek nešto
dobio mora u neku partiju da se učlani – ogorčena je Raičevićeva.

  

Ističe da je pokušala da dođe i do Mila Đukanovića kada je bio premijer. – Išla sam sa pismom
do zgrade u koju živi i pokušala to da mu ostavim. Međutim, zaustavila me je četa policije i
nijesu mi dali da priđem stanu, a njemu nijesu htjeli dati pismo koje sam pripremila, a nadala
sam se da ću ga time umilostiviti da mi pomogne – rekla je Raičevićeva. Glavni grad: Sklonište
do kraja marta U upravi Glavnog grada Podgorica tvrde da su pri kraju sa procedurama za
otvaranje skloništa za beskućnike, koje bi sa radom trebalo da počne do kraja marta. Kako
navode, novac je obezbijeđen, a trenutno se završava tender. – S obzirom na to da postoje
konkretna interesovanja ponuđača za zakup njihovih objekata za potrebe skloništa za
beskućnike, realna su očekivanja da će u skladu sa zakonskim propisima, pomenuto sklonište
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biti u funkciji do kraja prvog kvartala. Sklonište će imati kapacitet za prijem od 10 do 15
kori-snika – kažu u Glavnom gradu. Na pitanje koliko beskućnika očekuju, ističu da se na
evidenciji Centra za socijalni rad za Glavni grad Podgoricu nalazi desetak lica koja se mogu
svr-stati u kategoriju beskućnika. – Broj navedenih lica varira u zavisnosti od godišnjeg doba,
odnosno vremenskih uslova. Zbog toga i očekujemo do 10 korisnika u predviđenom skloni-štu –
kažu u Glavnom gradu.
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